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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
Styrelsemöte 2020-10-05 Via Zoom. 

 

1. Mötet öppnat 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

Val av justerare och protokollförare 

Till justerare valdes Magnus Chröisty att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Till protokollförare valdes Lasse Ringkvist. 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna. 

3. Närvarande 

Följande personer var närvarande, Rune Younan, Magnus Chröisty. Lasse Ringkvist, Jonas Carlsson. 

Bobby Manasiev, Johan Borehed. 

 

4. Ärende 
Media. 

Johan går igenom vad vi får och inte får göra på hemsidan och våra sociala medier. vi går även 
igenom besöksstatistik på Facebook. Han förklarar att man kan ``boosta´´ Facebook för en mindre 
kostnad om man vill nå ut mer effektivt.  

Spelartruppen vill även att vi syns på Instagram, Johan tycker att det blir mycket administration men 
att vi ska fråga spelartruppen om det är några som vill ta sig an uppgiften. Johan kommer hålla en 
lättare utbildning om vilka regler som gäller på sociala medier för Borås Bandys räkning. 

Styrelsen diskuterade även Linkedin. 

Senior. 

Spelartruppen diskuterades. Det ser just nu tunt ut i Div1 laget, delvis pga Corona läget men 
framförallt så måste vi få fram några arbetsgivare som kan erbjuda inflyttade spelare jobb. Alla i 
styrelsen jobbar hårt med olika förslag. Det finns just nu ett antal spelare som vill komma men allt 
hänger på om vi kan fixa fram jobb. Vi måste ha en färdig spelartrupp snarast och vi har satt en 
deadline till den 14/10-20 därefter måste vi fatta ett beslut hur vi går vidare. Jonathan Andersson 
känns osäker som det är nu, vi måste få besked innan den 15/10-20. 

Vi kommer även att annonsera i både  BT och Facebook för att se om vi kan få tag i någon som kan 
erbjuda jobb till spelarna. 

Tränare/Ledare/Materialare. 

Även här ser det tunt ut, vi måste få till detta snarast. Eklöf kommer att ställa upp när han kan. 

Jonas har varit i kontakt med Borås Stad och frågat om det finns någon som kan arbetsträna på 
Bodavallen, men även här ställer Corona läget till det. 
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Styrelse. 

Ansvarsområde inom styrelsen är. 

Seniorgruppen: Jonas, Bobby. 

Marknad:           Magnus Chröisty. 

Ekonomi:           Bobby Manasiev. 

Ungdom:           Rune Younan. 

Inköp:                Lasse Ringkvist. 

Övrigt. 

Johan Borehed vill gå utbildningen Introduktionsutbildning för tränare, vi kollar om det finns intresse 
för fler att gå på den. Vi lägger upp frågan på hemsidan, så ser vi om det blir något gensvar. 

Punkter som inte hanns med är. 

Marknad: Lägeskontroll, Publicitet. 

Bodavallen: Istider, Spolning av is, Säkerhet runt arenan, Faciliteter. 

Ungdomslag: Ledarträff, Ansvariga. 

 

 

5. Nästa styrelsemöte 

2020-10.19 Kl18.30. 

6. Mötets avslutande 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 
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